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Abstract (en)
The bedframe for beds or tables used in physiotherapy and chiropractics consists of a metal frame and of crosspieces. Each crosspiece comprises a
metal structural bar (14) bearing on a shoulder which presents the longitudinal sides (13) of the frame, a lath consisting of two symmetrical sections
(41) articulated in the central part of the structural bar (14) in such a way as to be able to be inclined, and a mechanism allowing the said sections to
be fixed in three positions. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le sommier pour lits ou tables de kinésithérapie et chiropratique est constitué par un cadre métallique et par des traverses, Chaque traverse
comprend un profilé métallique (14) prenant appui sur un rebord qui présente les cétés longitudinaux (13) du cadre, une latte formée de deux
trongons symétriques (41) articulés dans la partie centrale du profilé (14) de maniére a pouvoir étre inclinés et un mécanisme permettant de fixer
lesdits trongons dans trois positions.
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